



SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİR – HASAN ALMA

2026 yılı asgari ücreti açıklandı.

No: 2025 – 114

Tarih: 24.12.2025

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun 2026 yılı için yeni asgari ücret rakamının belirlenmesi amacıyla yürüttükleri çalışmaların ardından Ocak ayından itibaren geçerli olacak yeni asgari ücret tutarı Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Prof. Dr. Vedat Işıkhani tarafından yüzde 27 oranında yapılan zam ile günlük brüt 1.101,00 TL olarak açıklandı.

1. Buna göre 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere aylık **brüt asgari ücret tutarı 33.030,00 TL**, aylık **net asgari ücret tutarı 28.075,50 TL** ve asgari ücretli bir işçinin imalat sektörü dışında faaliyet gösteren işverene aylık maliyeti **40.214,03 TL** olarak hesaplanmıştır. Tüm sektörlerde göre asgari ücret üzerinden net ve işveren maliyeti parametreleri aşağıda sunulmuştur.

2026/01	Asgari Ücret
Brüt Ücret	33.030,00 TL
SGK Matrahı	33.030,00 TL
SGK İşçi Primi	4.624,20 TL
SGK İşçi İşsizlik Primi	330,30 TL
Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50 TL
Gelir Vergisi Tutarı	4.211,33 TL
Gelir Vergisi İstisnası	4.211,33 TL
Gelir Vergisi Kesintisi	-
Damga Vergisi Matrahı	33.030,00 TL
Damga Vergisi Tutarı	250,70 TL
Damga Vergisi İstisnası	250,70 TL
Damga Verisi Kesintisi	-
Net Ücreti	28.075,50 TL
SGK İşveren Primi (%21,75)	7.184,03 TL
SGK İşveren İşsizlik Primi	660,60 TL
SGK Hazine Teşviki (%2) Diğer Sektörler	660,60 TL
SGK Hazine Teşviki (%5) İmalat Sektörü	1.651,50 TL
İşveren Maliyeti- Diğer Sektörler	40.214,03 TL
İşveren Maliyeti- İmalat Sektörü	39.223,13 TL
İşveren Maliyeti- Teşviksiz	40.874,63 TL

2. Asgari ücret desteği

Asgari ücret desteğinin 2026 yılında aylık 1270 TL olarak uygulanacağı açıklanmış olup, uygulamaya ilişkin detaylar SGK Genelgesi sonrası paylaşılacaktır.



SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİR – HASAN ALMA

3. SGK prime esas kazançlar

7566 sayılı Kanun'un 1 Ocak 2026 tarihinde yürürlüğe giren 24. maddesiyle, SGK priminin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırı, asgari ücretin otuzda biri (günlük asgari ücret), üst sınırı (SGK tavanı) ise **1 Ocak 2026 tarihinden itibaren günlük kazanç alt sınırının 9 katı** olarak hesaplanmaktadır.

1 Ocak 2026 ve 31 Aralık 2026 tarihleri arasında uygulanacak sigorta primi ve işsizlik sigortası primlerine esas günlük ve aylık kazançlarının alt ve üst sınırları şu şekildedir.

Günlük kazanç alt sınırı	1.101,00TL
Aylık kazanç alt sınırı	33.030,00TL
Günlük kazanç üst sınırı	9.909,00 TL
Aylık kazanç üst sınırı	297.270,00 TL

Not 1: SGK tarafından yayımlanacak Genelge ile tüm diğer parametreler yeni bir Sirküler ile paylaşılacaktır.

Not 2: [Çalışma Bakanlığı tarafından yayımlanan hesaplama detaylarına ulaşmak için tıklayınız...](#)

Saygılarımızla,